
 

 

  

  

  

Skolebestyrelsesmøde 

02.04.2019 kl. 17.00-19.30 

  

Personalerummet 

  

Mødeleder: Klaus 

Ordstyrer: Klaus 

  

  

Dagsorden: 

  

  

Referat: AE 

  

1. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 5. min. 

  

  

godkendt 

  

2. Meddelelser fra elevrådet.  

10. min. 

  

Det er blevet besluttet at starte en elevstyret lektiecafé op som 

forsøg med 6. årgang som primær målgruppe i første omgang. 

Caféen starter op efter påske med intro fra Julius som tovholder og 

Peter Gersvang.  



  

  

3.   Meddelelser fra formanden.  

          (Klaus) 10. min. 

  

  

  

Referatet fra formandskredsmødet er udsendt til alle medlemmer.  

4.  Meddelelser fra skolen.  

          (PG, TL, AE)  

          20 min 

    

  

Peter orienterede om tiden efter Berlingske sagen. Skolen gør 

opmærksom på, at Trivselshåndbog, ordensregler og andre vigtige 

retningslinjer og procedurer kan findes på skolens hjemmeside, hvis 

man har brug for denne orientering. Alle forældre er velkomne til 

dialog med team og ledelse, hvis der er behov for det. Skolen har 

meldt klart ud ift håndtering af vores værdisæt. 

  

På personalesiden kan skolen meddele, at Bodil Hasselriis valgt at gå 

på pension ved dette skoleårs afslutning. Der bliver afholdt en 

reception i slutningen af juni, hvor alle får mulighed for at sige farvel 

og mange tak for en flot indsats på skolen, Katrine Karstensen er i 

øjeblikket på barsel og har besluttet sig for ikke at vende tilbage 

efter endt orlov. Katrine ønsker at prøve kræfter med noget andet 

end lærergerningen. 

Ellen Rasmussen går fra på barsel i midten af maj måned, og Glenn 

Gørting tager fædreorlov fra uge 20 og året ud. Skolen melder en 

løsning på orlovs stillingerne ud snarest muligt.  

Thomas har takket ja til skolelederstilling på Sengeløse Skole og 

starter 1. maj i denne stilling. Thomas takker mange gange for et fint 

samarbejde med alle parter. Skolen afholder en reception mandag d. 

29.4 klokken 11.30, hvor alle er velkomne. 

Forårets fordybelsesuge er nu afsluttet med stor succes i alle klasser. 

Temaer som FN´s verdensmål, cirkusforestilling, Grønlandstema, 

særlige fagdage med mere har fyldt børnenes hverdag med gode 

oplevelser. Igen i år har 8. årgang leveret en flot skolekomedie med 

en ganske særlig hyldest til Kim Larsen. Midt om natten blev en 



performance ud over det sædvanlige med stor ros til børn og voksne 

til såvel processen som det endelige resultat. 

Praksisvalgfagene på 7. årgang tilbydes i denne uge, og eleverne 

melder deres ønsker tilbage, så holdene kan stilles. Disse nye valgfag 

kører over en to-årig periode og afsluttes med eksamen efter 8. 

klasse. 

5. Økonomi 

Orientering 

Herunder rengøring af toiletter. 

10 min. Klaus, PG 

  

  

Økonomi udskydes til næste møde.  

  

Vi prioriterer at genindføre middagsrengøringen af toiletterne snarest 

muligt efter aftale i bestyrelsen. Aftalen evalueres i efteråret. 

Stort ønske om, at Gentofte Ejendomme arbejder på at kunne 

etablere flere toiletter på skolen. Samtidig lægges der vægt på en 

pædagogisk indsats ift hygiejne blandt eleverne. Forældrene vi blive 

inddraget i denne proces. 

  

6. Status på kommunikations 

workshop udbytte – hvilke 

tilbagemeldinger og hvad skal 

vi gøre 

Se bilag 

Anne Sophie, Pia, Barbara 

25. min. 

  

  

Skolen vil gerne støtte op om behovet for mere information om 

principper, retningslinjer og procedurer. Fremtidige nyhedsbreve vil 

indeholde orientering om disse emner. 

Bestyrelsen har behandlet tilbagemeldingerne fra denne workshop og 

tager disse med i det videre arbejde. Der udkommer ikke en særskilt 

tilbagemelding fra mødet.   

  

7. Rygepolitik 

Anne Sophie 

          15 min.  

  

Gentofte Kommune har flere unge, der afprøver diverse rusmidler 

end landsgennemsnittet ifølge en netop udkommet statistik. 

I skolens ordensreglement er rygning ikke tilladt på skolen og i 

nærområdet. Anne Sophie fremlagde et oplæg til debat. Punktet 

drøftes igen i begyndelsen af det kommende skoleår. I drøftelsen 

indgik forslag om at fremme røgfrie miljøer og skabe dialog med 

forældrene omkring forebyggelse. Punktet tages op igen i starten af 



næste skoleår med inddragelse af sundhedsplejen, elevrådet, Barbara 

og Anne Sophie med flere.  

8. Forberedelse af forældrerep. 

Mødet den 29 april. Kl. 19-21 

25. min. 

  

Udskydes til næste møde 

9. Aula 

Orientering 

7. Min TL 

  

  

Tranegårdskolen er opsætningsskole og dermed på forkant i 

processen med at introducere den nye platform. Bestyrelsen ønsker 

en introduktion til platformen. Personalet får denne intro i april 

måned.  

  

10. Evt.  

5min. 

  

  

  

11. Punkter til kommende møder. 

Legepladser 

Princip for fællesskaber 

Trivselshandleplanen revideret 

Rygepolitik fortsat drøftelse 

Forældreforeningen 

  

  

  



  

Mødedeltagere: 

Klaus Munch Kjøller   Anne Sophie Gottlieb   

Signe Christensen   Sidsel Thomsager   

Pia Samuelsen    Kim Mårtensson   

Barbara Bertelsen   Peter Gersvang    

Rikke D. Gantzhorn afbud Thomas Langkjær   

Jacob Ørskov Reese afbud Alice Lykke   

Pernille   Peter Svensson   

Marie afbud Julius   

                          

 

 

 


